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JÄRVA-JAANI GÜMNAASIUM 
[Tsiteerige allikat siin.] 

 

PROTOKOLL 

 
Koosoleku protokoll 

 

Järva-Jaani    

 

 

Hoolekogu 

 

19.09.2022; algus 17:00 lõpp 18.45     nr: 19.09.2022 nr. 1.1-9/3 

 

Juhatas: Ruth Põldma 

Protokollis: Ave Kaljurand-Algpeus 

Kohal: Ruth Põldma, Ave Kaljurand-Algpeus, Alvar Jullinen, Agnes Kaio (ei ole 

hääleõiguslane), Toomas Sillamaa, Greete Piksar(ei ole hääleõiguslane) Ele Hallimäe(ei 

ole hääleõiguslane) 

Puudus:Maris Piiroja(ei ole hääleõiguslane) Triin Tiisler (ei ole hääleõiguslane) 

Katrin-Helena Melder 

PÄEVAKORD: 

Päevakord: 

 
1. Tutvumine uue direktoriga; 

 

KOOSOLEKU KÄIK: 

1. Tutvumine uue direktoriga 

Direktor Annela Tammiste rääkis, et  august läks tal sisseelamisele ja nüüd viib ta ennast 

järk järgult kooli asjadega kurssi. Juhina on tal plaanis jätkata sama rada, kuid käsil on ka 

mõned muudatused. Tegemisel on kooli töökorralduse reeglid ja plaanid, esitatud on 

eelarve. Planeeritud raha on enamvähem sama, mis eelmisel aastal. Selle aasta eelarvega 
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JÄRVA-JAANI GÜMNAASIUM 
[Tsiteerige allikat siin.] 

suuri väljaminekuid teha ei saa, kuna hinnad on väga palju tõusnud.  Plaanis on esimese 

korruse koridori põranda vahetamine; seinte värskendamine ja kaamerate paigaldamine, 

kuid arutelud selles vallas alles tulevad. Enne läheb komisjonist läbi ja siis volikogusse.  

 

Mõned välja toodud muudatused ja probleemid: 

Hommikupuder läheb 1.oktoobrist tasuliseks, 0,30 eurot  toidukord. Iga sööja paneb 

hommikul oma nime kirja ja kuu lõpus esitab Järva vald arve. Sularahas tasuda ei saa. 

Söömas käib umbes 30 last ja ka mõned õpetajad. Esimestel nädalatel selgub kui palju 

lapsi tasulist putru söömas hakkab käima. 

Tehnoloogiklassis on masinad olemas, kuid mitmed neist on katki. Juba pikalt oodatakse 

töömeest, kes masinad paigaldas, et saaks tehnoloogiaklassi täies ulatuses kasutama 

hakata.  

Järva-jaani Gümnaasiumil ei ole enam autokooli, see on ühendatud Koeru Keskkooli 

autokooliga. 

Õpetajate leidmine on probleem nagu kõikjal mujalgi. Samas õpetajate kohad on momendil 

täidetud. Otsitakse veel eripedagoogi ning psühholoogi teenust ostetakse sisse.  

 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Ruth Põldma       Ave Kaljurand-Algpeus 

Juhataja       Protokollija 


